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P R O T O K Ó Ł N R LV/ 2022 
z  Sesji Rady Gminy Kadzidło 

która odbyła się w dniu 19 września 2022 roku o godz. 1000 
w lokalu Urzędu Gminy (sala narad) w Kadzidle 

 
Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – radna Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 14 radnych.  
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
c) w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagoga, 

pedagoga specjalnego, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego                    
i doradcy zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Kadzidło; 

d) w sprawie przedłużenia ulicy Spacerowej na terenie obrębu Kadzidło; 
e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 
f) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Kadzidło. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad sesji. 

 
Pkt 1. 

 
 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad LV Sesji Rady Gminy w Kadzidle. Powitała 
Wójta Gminy Kadzidło Pana Dariusza Łukaszewskiego, Radnego Powiatu Ostrołęckiego 
Pana Adama Białobrzeskiego, sekretarz Panią Urszulę Rydel, skarbnik Panią Bożenę Grzyb, 
radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady                                  
i podejmowanie uchwał w sprawach. 
Listę obecności radnych stanowi załączniki nr 1, listę obecności sołtysów stanowi załącznik 
nr 2 , listę gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Na obradach sesji nieobecny był radny Michał Kaczyński. 
  

Pkt 2. 
 

 Przewodnicząca poinformowała, że z uwagi na brak dostępu do internetu i pojawieniu 
się z tego powodu problemu technicznego z urządzeniami służącymi do głosowania, 
głosowanie zostanie przeprowadzone imienne.  
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Następnie przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów                      
na sekretarza dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Justynę Martę Duszak, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Justynę Martę Duszak ? 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
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Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała                      
na sekretarza dzisiejszych obrad – radną Justynę Martę Duszak. 
 

Pkt. 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z   LIV  Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z  LIV  Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LIV Sesji Rady Gminy został przyjęty przez radę 
jednogłośnie. 
 

Pkt 4. 
 

Porządek obrad sesji radni otrzymali.  
Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji, wobec powyższego porządek obrad 

sesji został przyjęty jak na wstępie protokołu.  
 

Pkt 5. 
 
Przewodnicząca przystąpiła do punktu 5, tj.  podjęcie uchwał: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 
 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. 
 Przewodnicząca wyjaśniła, że wszystkie uchwały zostały szczegółowo wyjaśnione           

i pozytywnie zaopiniowane  na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy, które miało 
miejsce w dniu dzisiejszym. Zapytała czy są pytania do powyższej uchwały?  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LV/436/2022 – zmieniającej uchwałę                       
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2022-2032, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 4  
do niniejszego protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zapytała się czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LV/437/2022 – w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022, została przez radę podjęta jednogłośnie                  
w brzmieniu stanowiącym załącznik 5  do niniejszego protokołu. 
 

c) w  sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
pedagoga, pedagoga specjalnego, psychologa, logopedy, terapeuty 
pedagogicznego i doradcy zawodowego w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Kadzidło; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 
Głos zabrał wójt, który wyjaśnił, że jest to nowa inicjatywa rządowa, wynikająca                    

z trudnej sytuacji uczniów wskutek pandemii, która dla naszej gminy jest o tyle korzystana, 
gdyż w naszych szkołach pedagodzy zostali zatrudnieni 15 lat temu.  
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Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LV/438/2022 – w sprawie ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagoga, pedagoga specjalnego, 
psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego w szkołach                    
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i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kadzidło, została przez radę podjęta 
jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 6 do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie przedłużenia ulicy Spacerowej na terenie obrębu Kadzidło; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 
Sołtys miejscowości Strzałki zapytał, „gdzie jest ta ulica”? Przewodnicząca 

odpowiedziała, że chodzi tylko o przedłużenie nazwy ulicy Spacerowej o kolejne działki, 
która znajduje się w Kadzidle na kolonii Szwed.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

wstrzymała się 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 1 głos – „wstrzymujący się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LV/439/2022 – w sprawie przedłużenia ulicy 
Spacerowej na terenie obrębu Kadzidło, została przez radę podjęta większością głosów                            
w brzmieniu stanowiącym   załącznik 7  do niniejszego protokołu. 

 
e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca dodała, że chodzi nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej przez 

gminę położoną w obrębie wsi Jazgarka. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LV/440/2022 – w sprawie wyrażenia zgody     
na nabycie nieruchomości gruntowej, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym   załącznik 8  do niniejszego protokołu. 

 
f) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Kadzidło; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca dodała, że ulica będzie nosiła nazwę „Korczaka”. Przewodnicząca 

zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 
Wójt zapytał czy ulica będzie nosić nazwę „Korczaka” czy „Janusza Korczaka”? 

Sekretarz wyjaśniła, że we wniosku o nadanie nazwy ulicy jest propozycja „Korczaka”. Wójt 
zaproponował, żeby nazwa ulicy była pełna i nosiła nazwę „Janusza Korczaka”. 
Przewodnicząca zarządziła 3 minutową przerwę w celu przeprowadzenia konsultacji 
telefonicznej wójta z wnioskodawcą w sprawie ustalenia nazwy ulicy.                                   
Po przeprowadzonej rozmowie telefonicznej, wójt potwierdził zgodę wnioskodawcy                
na nadanie nazwy ulicy pn. „Janusza Korczaka”. Przewodnicząca potwierdziła, że ulica 
będzie nosić nazwę „Janusza Korczaka”  
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LV/441/2022 – w sprawie nadania nazwy 
ulicy na terenie obrębu Kadzidło, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym   załącznik 9  do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 6. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym                  
od 11 sierpnia 2022 roku zostały podjęte 22 zarządzenia. Zdecydowana większość dotyczyła 
spraw budżetowych w związku z dodatkiem węglowym.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 10               
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 7 
 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gminy odbyła jedno posiedzenie w dniu 25 sierpnia 2022 roku. Przewodnicząca odczytała 
treść tej informacji. 
Uwag nie zgłoszono. Informacja ta stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 8. 
Sprawy różne. 
 
1. Głos zabrał wójt, który z uwagi na pytania sołtysów o terminie zakończenia budowy 

dróg, rozpoczął od przekazania informacji, że gmina otrzymała dofinansowanie                      
na inwestycje drogowe z programu Polski Ład. Przetarg, który obejmował cztery 
segmenty został rozstrzygnięty, gmina zmieściła się w kwotach,  wygrały dwie firmy: 
Ostrada i firma Pana Janusza Szlachetki z Dylewa. Pakiet przetargowy obejmuje drogi 
w Gralach, Sulu, Brzozówce, Kadzidle, Wachu, Dylewie, Kuczyńskich oraz                    
w Klimkach. Termin zakończenia tych inwestycji to 30 czerwiec 2023 rok.  

Ruszyła budowa drogi na kol. Szwed. Obecnie jest tam wykonywana podbudowa.  
W gminie odbyły się ostatnio ważne wydarzenia. W szkole w Kadzidle odbył się 

turniej szachowy, w Dylewie zostały przeprowadzone zawody strażackie, odbyły się 
dwa pikniki wiejskie w Wachu oraz Golance. W kadzidlańskim kościele w niedziele 
18 września 2022 r. o godzinie 18.00 odbył się koncert Filharmonii Kameralnej                          
z Łomży. 

Ruszył program wsparcia Samorządu Województwa Mazowieckiego na zakup 
autobusów w celu dowozu dzieci i młodzieży do szkół. Gminy mogą już ubiegać się                  
o dotacje, nabór trwa do 7 października. Nasza gmina również będzie wnioskować                    
o dotacje na zakup autobusu szkolnego.  

 
2. Kolejną ważną sprawą do wspólnej dyskusji, którą przedstawił wójt to temat dotyczący 

energii elektrycznej. Gmina stara się prowadzić racjonalną politykę energetyczną, 
wprowadziła oszczędności energii nocnej na drogach tzn. światło świeci się do godziny 
23.00, a zapala o 6.00 rano. Wójt w tym temacie dokonał dodatkowych wyjaśnień.   
Radni podjęli krótką dyskusję.  

Głos zabrał radny Jan Kaczyński, który w kilku zdaniach wyraził swoją opinię, 
podkreślając, że najważniejsze jest zapewnienie bezpieczeństwa na drogach o dużym 
ruchu, szczególnie pieszym. Radny zapytał o możliwość położenia kostki brukowej                    
na ulicy Sosnowej w Dylewie, ponieważ w okresie roztopów droga jest nieprzejezdna. 
Korzystając z obecności na dzisiejszej sesji radnego powiatowego Pana Adama 
Białobrzeskiego, radny Jan Kaczyński zwrócił się z prośbą o możliwość ułożenia 
chodnika przy ulicy Lipowej w Dylewie, od kościoła w kierunku Chudka z uwagi                      
na duże niebezpieczeństwo dla pieszych.  

Radny Roman Florek odnosząc się do godzin oświetlenia ulicznego, zaproponował, 
aby skonsultować to z sąsiednimi gminami.  

Radny Tadeusz Bieńkowski również przedstawił swoje zdanie.  
Radny Marian Pajka zaproponował włączanie co drugiej lampy. Wójt odpowiedział, 

że to raczej jest nie możliwe, z uwagi na zbyt skomplikowany problem logistyczny,                 
aby tak ustawić lampy.  

Przewodnicząca Barbara Bączek zaproponowała, aby przeanalizować miejscowości       
w których panuje duży ruch pojazdów i pieszych i pozostawić tam lampy włączone                    
na dłużej, natomiast w pozostałych miejscowościach, gdzie ruch jest zdecydowanie 
mniejszy, ograniczyć czas oświetlenia.  

Radny Marian Pajka zapytał o możliwość oświetlenia przystanków autobusowych                      
na  koloniach w Dylewie. Wójt odpowiedział, że zostaną tam postawione lampy 
wolnostojące z projektu marszałkowskiego dotyczącego sołectw. Takie lampy zostały 
zamontowane przy przystanku w Siarczej Łące.  
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3. Radny Marian Pajka zwrócił się z prośbą do wójta i przewodniczącej, żeby zaprosić       
na sesję  Kierownika Obwodu Dróg Powiatowych w naszej gminie. Wójt wyjaśnił, że 
jeśli na sesjach będą omawiane pakiety dróg powiatowych to wówczas będą zapraszane 
osoby takie jak radny, kierownik czy starosta. Nie każdy dysponuje czasem na tyle, 
żeby uczestniczyć na każdej sesji.  
 

4. Głos zabrał radny powiatowy Pan Adam Białobrzeski, który przywitał wszystkich 
obecnych na sesji, a następnie złożył podziękowania za podjętą przez gminę inwestycję 
dotyczącą budowy nowej stacji wodociągowej wraz z wodociągami w miejscowości 
Jazgarka. Długo oczekiwana inwestycja będzie kluczowa dla funkcjonowania spółki 
wodociągowej w trzech aspektach. Po pierwsze, zabezpieczy i zwiększy retencję 
systemu wodociągowego w przypadku dużego poboru wody w wyniku wystąpienia 
długotrwałej suszy, co pozwoli odciążyć trzy studnie znajdujące się w Dylewie i dwie           
w Kadzidle, ponieważ przy nadmiernej pracy studni mogłoby to skutkować 
niekomfortową sytuacją.  Po drugie, ta inwestycja pozwoli zniwelować być może                     
do zera niebezpieczeństwo awarii stacji wodociągowej w Kadzidle. Po trzecie, daje 
możliwość rozbudowy sieci wodociągowej w miejscowościach, gdzie jej nie ma.                          
Jeśli chodzi o obszar inwestycji to zarówno w Gminie Kadzidło jak i w powiecie                       
są one realizowane w dużym stopniu. Prace są wykonywane intensywnie. Pan Adam 
Białobrzeski na koniec nawiązał do energii elektrycznej, podkreślając że decyzja                        
o przeprowadzeniu przetargu na trzy lata ma na dzień dzisiejszy niesamowite 
konsekwencje dla spółki, ponieważ przy aktualnej cenie za energię, która jest cztery 
razy wyższa od obecnej ceny, spowodowałaby wzrost ceny za wodę i ścieki.                         
Do końca 2024 roku cena za energię jest zabezpieczona. 
 

5. Na koniec wójt dodał, że budowa  Stacji Uzdatniania Wody wraz z ujęciami wody oraz 
budową sieci wodociągowej w Jazgarce to jedna z najważniejszych inwestycji 
gminnych o wartości około 12 mln złotych, gdzie pozyskane środki stanowią kwotę 
prawie 10 mln złotych , a pozostałe 2 mln to wkład gminy na okres trzech lat.  

 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
 

Pkt 9 . 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia 
obrad o godz. 1040. Obrady trwały 40 minut. 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Marta  Ciak               Justyna Marta Duszak  Barbara Bączek 


